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Abstract (en)
[origin: US2002100230A1] This invention relates to a cladding device (6) for the pond (1) of a swimming pool (2) or the like comprised of a slab
as well as of side walls (5) made of concrete or the like. This device (6) is characterized in that it is formed of tightly juxtaposed glass plates (8, 9)
applied, through mounting means, against the slab and the side walls (5) of said pond (1), on the inner side (7) of the latter.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif d'habillage (6) du bassin (1) d'une piscine (2) ou analogue constitué par une dalle ainsi que par des
parois latérales (5) en béton ou analogue. Ce dispositif (6) est caractérisé par le fait qu'il est constitué par des plaques de verre (8, 9) juxtaposées
de manière étanche et rapportées, par l'intermédiaire de moyens de montage, sur la dalle et les parois latérales (5) dudit bassin (1), du côté interne
(7) de ce dernier. <IMAGE>
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